
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

εɣώ   νιώθω  

εσύ   νιώθεις  

αυτός   νιώθει  

εμείς   νιώθουμε  

εσείς   νιώθετε  

αυτοί   νιώθουν   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

βάζω, ɣράϕω, δίνω,      ποτίζω, δουλεύω, 

μένω, πλένω, ρίχνω,     νομίζω, ϕυτεύω, 

διαβάζω,  τρέχω,           σκαλίζω, ζηλεύω, 

κρύβω, ψάχνω, δένω    καθαρίζω, 

ψάχνω, τρέχω, λύνω,    ζωɣραϕίζω, 

    παίζω,   στρώνω,        μαɣειρεύω,  

μαλώνω, σηκώνω, 

πηɣαίνω, βɣαίνω  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Παιδιά με κόκκινα γράμματα 

είναι οι καταλήξεις και είναι 

ίδιες όταν κλείνουμε ρήματα 

που τελειώνουν σε –ω!! 

Παιδιά με τον ίδιο τρόπο 

κλείνονται όλα τα ρήματα που 

δείχνουν ότι κάποιος κάνει κάτι 

και τελειώνουν σε –ω, όπως: 

Παιδιά  πάμε  να  γράψετε  όποια  ρήματα  από  τα  παραπάνω  θέλετε,  

στις  γραμμές  στο  κάτω  μέρος  της  σελίδα  81  του  βιβλίου  σας.  


